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Előterjesztés a 2019.04.23. -i képviselő-testületi ülésre. 

                                                                                                                                                                

Tárgy: A polgármester beszámolója, az előző ülés óta végzett munkájáról.  

Előadó: László Attila polgármester. 

 

A közfoglalkoztatottak az uborka sorok közül hordták ki a gazt. A közterületeket takarították 

(trianoni emlékmű, közösségi tér, az önkormányzat előtti tér). 

 

A VP pályázathoz a Nagytraktor Kft-től kértem árajánlatot. Gyarmaton voltam Szabados Péter 

polgármester úrral egyeztetni a VP pályázatot. A Szal-Agró Kft, miután tudomására jutott a 

közbeszerzés érvénytelenné nyilvánítása, ismételten megkeresett, hogy forgalmaznak MTZ 

traktort is és szeretnének árajánlatot tenni. Közben megérkezett a traktor módosítás engedélye.  

Az árazatlan indikatív árajánlatkéréseket kiküldtük három forgalmazónak: Szal-Agró Kft.; Solar 

Agro Kft.; Agroker Alkatrész Kft. Az árajánlatok időben beérkeztek, a bíráló bizottság javaslatát 

az ülésen ismerhetik meg a képviselő társaim. 

 

A március 15. – i ünnepségen vettem részt. 

Március 15. –én a Szentei szántót fogasoltam, a fogast simítóval, a Sipos Tibor adta óda ingyen. 

A Boróka Néptánc Egyesület 15 éves jubileumi ünnepségén vettem részt. 

A Marcal-menti Kórusnak csináltam meghívókat, plakátokat. 

A Pirka Lászlót, GINOP pályázat keretében április 15. –től határozatlan időre alkalmaztuk. 

A faluköszöntő táblát javítottam a Teke Sándor segítségével. Tétről hoztam csavarokat, bitumen 

zsindelyt. 

A Takarék kertet, a Barabás melletti földet és a Görbe földet talajmaróztam meg. A Takarék 

kertet megkombinátoroztam. Az alpolgármester úr adott kölcsön utánfutót, amellyel kétszer 

fordultam Koroncóról, ahonnan két Bigben zsák műtrágyát hoztam a vetéshez. Az 

alpolgármester úr elszórta a műtrágyát, megfogasolta a Szentei szántót, hozott még műtrágyát és 

intézi a vetést. A vetőmagot szintén Ő hozta meg az önkormányzat részére. Köszönöm szépen, 

pénzt a munkálatokért megint nem akar elfogadni. 

A MORICH Kft. – nek kellett volna mulcsozni a Szentei bodzásban, de a vastag törzsön 

rajthagyott szerteágazó ágak miatt nem lehetett. Eközben eltört az MTZ traktoron egy hidraulika 

cső, amit a Szalai Mihály és Dóka Árpád segítségével megcsináltunk. 

A közmunkások dughagymát ültettek, majd a sárgarépa, zöldség és hagymamagot is elvetették. 

Az óvodában egy táblát fúrtam föl a falra, és egy szekrényajtó zsanérját csavaroztam meg. 

A Teke Sándornak a kertjét talajmaróztam meg. 

A közmunkások paradicsom és paprika magot ültettek palántanevelő tálcákba. 

Kapuváron voltam az EON – nál területátadás miatt. Oszlopcsere volt a Fő u. 55 előtt. 

A Pannon-Víz vagyonhasználati díjat fizet, hétszázezer forint körül, a számlát elküldtük. 

A Téti tüzépről elhoztam a traktorral a téli rezsicsökkentésre igényelt, de még el nem hozott 12 

igénylő fáját, szenét az elszámolás miatt. 

Csornán voltam fűszerpaprika vetőmagért, palántanevelő rekeszekbe elültettük. 

A Közösségi téren a tujákat visszavágtuk és sövényformára megnyírtuk. 

A Dombi Anikóval egyeztettem a könyvtári pénzből szervezhető műsorokat. 30-30 ezer forintot 

kapott az óvoda iskola, a falunapra hívtam a Pántlika Néptánc Együttest (60 000 Ft), az idősek 

napjára Horváthné Hollenczer Anita énekesnőt (40 000 Ft). 

Az iskolásokat vittem a kisbusszal Koroncóra, versenyre. 

Az Öregerdei úton elterítettem a téglatörmeléket. A Pirka Jenőnek vettem ki négy tuskót. 

Szombaton a kisbusz kerekeit vittem Gyarmatra gumishoz centíroztatni, majd kicseréltem. 

Délután a Marcal-menti Kórust vittem Sopronba. 
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Az aljegyző asszonyért voltam Ménfőcsanakon, majd mentünk Gyarmatra rendeleteket aláíratni, 

és a polgármester úrral a VP pályázatról beszélni. 

A Sipos Tibinek és Sipos Lacinak a kertjét talajmaróztam meg. 

A Rakodógépet mostam le gőzborotvával, mert folyt az olaj egy hidraulika tömlőből 

megcsináltam. 

A Pirka László április 02. – án kezdett dolgozni megbízási szerződéssel. Győrbe vittem a GINOP 

pályázattal kapcsolatban. Aláírtam 8+4 hónapra a szerződést, április 15. én vettük föl. 

Az iskolának a kistraktorral segítettünk a vasgyűjtésben. 

A Gyarmati kavicsbánya tulajdonosa volt nálam, megbeszéltük, hogy hova lesz depózva a 

kavics, amit Győrből hoznak, mivel elromlott a rakodógép Gyarmaton. Egy kamionnal hoztak, 

de nagyon aprónak találtam és homokosnak, így leállítottam a szállítást. majd Gyarmatról 

hozzák, ha megjavították a rakodógépet. 

Az óvodásokat minden szerdán vittem úszni Pápára. 

Téten voltam Társulási Tanácsülésen. Utána a tüzépről hoztam konténer rácsot a temetői 

hulladéktárolók aljának javításához. 

Az óvoda konyhán a sütő ajtója leesett, szétszedtem és megcsináltam. 

A salakos pálya környékét, a temetőt és parkolóját, az óvoda udvart takarították a közmunkások, 

a homokozót fölásták, kerti kapával föllazították. A Pirka László a fákat fölnyeste, a leveleket és 

ágakat elszállította. 

A közmunkások kaptak szociális alapon, fejenként húsz kilogramm krumplit. 

Április 07. – én, vasárnap a kultúrház folyosóján égőket cseréltem, majd a Styer traktor 

hidraulika csövét egyengettem és fogattam vissza a helyére. A munkahenger fölfogató perselye 

is el volt szakadva, kopva, és folyatott is, ezért levettem, majd hétfőn átvittem a Merkó Gézához 

javításra. A Marcal-menti Kórus előadásán és azt követő beszélgetésen vettem részt. 

Az óvoda konyhán a munkaasztal fiókjai leestek, a szétesett asztallapot megcsavaroztam. 

Gyarmaton voltam a fűnyíró traktor defektes kerekét megjavíttatni. 

Az aljegyző asszonnyal Győrben voltam ügyvédnél, a Rátkainé jelzálog ügyében. 

Gyarmaton voltam aljegyző asszonnyal és Lakóné Gecsei Magdolna pénzügyi főelőadó 

kolléganővel, a 2017-2018 évi hivatali költségvetés elszámolásával kapcsolatban. 

A közmunka programban betervezett munkavédelmi bakancsokat vásároltam meg Győrben, és 

osztottam ki. 

A Csangota melletti lovas pályát akartuk mulcsozni, az ékszíjak elszakadtak. Győrben vettem 

ékszíjakat, Pirkával fölraktuk. Szombaton reggel két méter megtétele után ledobta az 

ékszíjtárcsát is. Átültem a rakodógépre és kiszedtem a tuskókat, majd a Szalai Misivel 

megcsiszolva az összes alkatrészt újra összeraktuk. A pályán kipróbálva úgy tűnik jó. 

Rendkívüli testületi ülést tartottunk a VP pályázat miatt. 

A Marcal-menti Kórust vittem Balatonfüredre országos nyugdíjas rendezvényre. az oklevél 

mellett nagy dicséretet kapott a kórus, a változatos dalcsokrok összeállításáért és szép 

énekléséért. 

A temetőt is lenyírtuk, most már megkezdődtek a közterületeken a fűnyírások. A temetőből és 

buszmegállókból folyamatosan takarítjuk a szemetet. 

A Teke Sándor folyamatosan árul főként szerdánként retket és újhagymát, vetőburgonyát. 

A kistérségi sátor ponyváit hoztam el Bősárkányból, ahol javították 

A véradáson köszöntöttem a szervezőket, vérellátó központ munkatársait, véradókat. 

A Dóka Árpádtól és alpolgármester úrtól kértem pótkocsit a sátor szállításához. 

Kérem a képviselő-testületet a beszámolóm tudomásul vételére. Köszönöm! 

  Mórichida, 2019. április 18.                                    

                                                                                        Tisztelettel: László Attila                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
                                                                                                            polgármester 

 


